



STØTTEFORENINGEN
Nationalpark Thy

Referat fra møde den 12. marts 2014.

Deltagere: Frede, Jørgen, Peer, Ove, Annette og Bodil
Afbud fra Jens og Harry.

1. Referatet blev godkendt.
2. Dagsordenen blev godkendt.
3. **Nyt fra formanden:**

Frede deltog i "Ferie og fritid" i Herning. Det gik på mange måder fint. Frede er bare usikker på Støtteforeningens rolle på messen. Det meste af tiden gik med at servere smagsprøver. Frede og Jens evaluerer med Ole Riis.

Der er generalforsamling i Naturnetværket, Ove deltager.

Stivogterprojektet er Støtteforeningens ansvar. Annette vil gerne stå for årsmødet sammen med årsmødet for alle de frivillige i Nationalparken.

Peer sender Anne Sofies mail ud til alle stivogterne. Vi håber, alle får set til deres sti. Ove og Peer vil udarbejde retningslinjer for opgaver som stivogter.

Nyt fra kassereren: Vi har fået 2 nye medlemmer. Der er en del, der mangler at betale kontingent. Jørgen tager medlemslisten med til generalforsamlingen. Man kan kun deltage i generalforsamlingen, hvis man er medlem af Støtteforeningen.

Kassebeholdningen er lige nu: 40 733, 55 kr.

4. **Summer camp:** Vi aftalte at Støtteforeningen står for en naturplejedag den 24. juni i samarbejde med Anne Sofie.
Frede spørger Harry, om han kan komme til det næste Summer Camp - møde den 27. marts.
5. **Nationalpark Thy, Bestyrelse og Råd m. v.**
Rådet: Der er indkaldt til møde den 25. marts.
Rådet er med i følgende arbejdsgrupper: Formidlingsnetværket, Naturnetværket, Erhvervsgruppen, NP-TV, Krondyr, Litteraturbasen.
Der er afholdt en work shop i Formidlingsnetværket vedr. undervisningsmateriale, der er endnu ikke kommet et referat. Det vil gå et års tid inden undervisningsmaterialet er klar.
Tur til Lille Vildmose den 31. maj. (alle er velkommen til at deltage) Frede og Jens, Harry deltager, har endnu ikke givet besked.
Bestyrelsen: Gunhild har trukket sig fra bestyrelsen. Frede og Bodil indstilles til bestyrelsen, Frede skriver snarest til miljøministeren.
6. **Løbende aktiviteter:**
Stivogter: Blev debatteret under pkt. 3

Foredrag: Jan Skriver vil gerne komme. Det koster kørepenge + en gave = ca. 1500 kr. Udkast til dato er den 8. oktober kl. 19.30 på VUC. Jens koordinerer med BFN og naturnetværket.

Naturpleje: Ove har haft møde med Anne Sofie. Der er udpeget to ret stor områder, som Ove vil se nærmere på. Vi udskyder naturplejedag i år. Til gengæld vil vi arrangere naturplejedag sammen med sommer campen. Anne Sofie har også foreslået pleje af fortidsminder og Thorup Hul. Ove ser nærmere på forslagene.

7. **Gå i Gang.** Programmet for foråret blev omdelt på mødet. Bodil har flere flyers, hvis I mangler..

Næste kalender har deadline den 24. maj. Bodil indkalder til næste planlægningsmøde i gruppen.

8. **Generalforsamling.**

Kaffe og kage til 25 kr. – Støtteforeningen betaler. Vi satser på 30 deltagere. Harry tager øl og vand med.

Frede spørger Grethe om, hun kunne tænke sig at være suppleant – Grethe har sagt ja!!

9. **Evt.**

Nationalparkdagen den 24. maj, tager vi op på til næste møde.

Store Affaldsdag er med i aktivitetskalenderen.

Der er kommet nye tider for NP-TV:

Annette har fået samlet sin del af årsrapporten. Der er virkelig sket meget i 2013!

Næste møde den 2. april kl. 15 på VUC

Referent Bodil